
 

Frågor inför valet 2022 

 

Kommunen har en viktig roll för skydd och förvaltning av naturen. Den globala 

uppvärmningen och artutdöendet är kriser som måste hanteras på alla nivåer. 

 

Inför valet undrar vi i Nynäshamns Naturskyddsförening om ert parti kan besvara följande 

frågor. Vi tar tacksamt emot ert svar innan 3:e september. Skicka svar till 

nynashamn@naturskyddsforeningen.se 

Svaren kommer att publiceras direkt i en sammanställning som är öppen för alla att läsa på 

vår hemsida och vår Facebooksida. 

 

För att hjälpa Sverige uppnå klimatmålen kommer ert parti att:  

Anta en kommunal koldioxidbudget med årliga utsläppsminskningar på minst 10 procent?               

    Ja/nej/vet ej  

Inkludera konsumtionsbaserade och indirekta utsläpp i ovanstående koldioxidbudget? 
    Ja/nej/vet ej 
Kommentar: 

 

 

 

 

 

Skogen är viktig för klimatet samt människor och djurs välmående. Kommer ert parti att: 

Uppmuntra markägare att bevara skog på mark som ingår i de Regionala grönområdena?

    Ja/nej/vet ej 

Skydda all skyddsvärd kommunal skog, däribland all tätortsnära skog?  
    Ja/nej/vet ej 
Kommentar: 
 
 
 
 
 
Östersjön och en del av våra vattendrag mår inte bra. Kommer ert parti verka för att: 
Stoppa att dagvattnet hamnar orenat i våra sjöar och vattendrag?   
    Ja/nej/vet ej  
Restaurera, bevara och bygga nya våtmarker som konkreta insatser för klimat, vattenkvalitet 

och biologisk mångfald?    Ja/nej/vet ej 

Kommentar: 

                  Vänd! 
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Kristdemokraterna har gått mycket längre än att föreslå en minskning. Vi föreslår att anta en långtgående träbyggnadsstrategi som ojämförligt alla andra åtgärder medför en koldioxid sänka.
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Upprättad och fastslagen plan för hantering  dagvatten skall följas.
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Apollofjärilen har sannolikt försvunnit från Stora Vika eftersom dess habitat och 

spridningsvägar inte finns kvar. Kommer ert parti se till att: 

Apollofjärilen och andra insekter får bra livsmöjligheter i kommunen?  

Ja/nej/vet ej 

Kommunen hakar på trenden med att sköta vägkanter som slåtterängar?  

    Ja/nej/vet ej 

Kommentar: 

 

 

 

 

 

Hamnen i Norvik skapar tung trafik på väg 225, vilket innebär ökade risker för olyckor och 

påfrestning på miljön. Kommer ert parti att agera för: 

Mer gods transporteras på tåg och vattenvägar? Ja/nej/vet ej 

Att stänga väg 225 som genomfart för tung trafik? Ja/nej/vet ej 

En cykelväg längs hela 225an i vår kommun? Ja/nej/vet ej 

Kommentar: 

 

 

 

 

 

Om vi inte ska resa som vi gjort förut, blir det viktigt att utöka kultur utbudet och utveckla 

Nynäshamn som hemesterort. Kommer ni att:  

Omhänderta det gigantiska förfulande berg av stenkross i Norvik, på ett miljövänligt sätt, 

inom nästa mandatperiod?   Ja/nej/vet ej 

Säkra allmänhetens tillgång till stränder? Ja/nej/vet ej 

Utöka kultur utbudet året om för barn och vuxna? Ja/nej/vet ej 

Kommentar: 

 

 

 

 

 

VIKTIGT! Ange politiskt parti:  E-post: 
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Ang "slåtterämngar", detta sker redan samt att delar av större grönytor i kommunal ägo förvaltas på liknande sätt.

davob
Överstruket

davob
Markering

davob
Överstruket

davob
Markering

davob
Överstruket

davob
Textruta
- Stenkross inom Norviks hamnområde äger inte kommunen rådighet över. Kommunen kan fortsätta påverka markägare.
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Kristdemokraterna i Nynäshamn
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antonella.pirrone@kristdemokraterna.se




